
 
 

 
SOKOL Zaječice, z. s. 

Zápis ze schůze Výkonného výboru 
konané dne 7. 11. 2023  

 
Přítomní členové VV: M. Láska, P. Šnajberk, J. Kapinos, L. Sadecký 
Přítomní členové KK: M. Staruch 
Přítomní hosté: V. Douda, O. Hůlka, P. Peřinka, J. Balcar, M. Dvořák 
 

1. Přerušení schůze VV 1.11.2023 
I. Dne 1.11. bylo konání řádné schůze VV předčasně ukončeno předsedou VV kvůli rozporům 

v názorech členů VV, které eskalovali za únosné hranice. 
2. Odstoupeni Předsedy VV 

I. Předseda Sokola Zaječice, z.s., David Kasl ke dni 1. 11. 2023 na vlastní žádost ukončil své členství v 
Sokole Zaječice, čímž zaniklo i jeho členství ve výkonném výboru spolku. 

II. Tento zápis z VV bude podkladem pro výmaz jeho osoby z rejstříku, aby nedocházelo ke 
zbytečným komplikacím při právních úkonech spolku. 

III. M. Láska a L. Sadecký zajistí předání agendy a přístupů k el. médiím od D. Kasla  
3. Akce na hřišti v 2024 

I. 31.5.2024, Tři Sestry – O.Hůlka dodá bližší info do dalšího VV 
II. 9.8.2024, Brutus pronájem 5 000,-Kč – VV souhlasí 

4. Fotbalové hřiště  
I. Instalovány značkovací body, tzv. štětky. 
II. Nádrž, čerpadlo, hadice – vypustit vodu v týdnu po 6. 11. (D. Pančík a P. Šnajberk). 

5. Finance 
I. Kontrola pohybu na účtu: M. Staruch dotaz na platbu 80 tis. za energie 
II. M. Láska: přepsaný elektroměr a energie na Sokol z hospody (dotace) – změna dodavatele od 1. 

září, vše průběžně vyúčtováno s Oksfordem. 
III. Vodné/stočné: odpočtový vodoměr (310 m3, z toho Sokol 17 m3). 
IV. M. Láska dodá vyúčtování Lyžařů za sezonu 2022/23 do příštího VV 

6. Fotbal-muži 
I. Bídná docházka, potenciál posil – hodně hráčů, slabá docházka. 
II. V neděli 5.11. po zápase dokopná – gril 
III. Končí Hadži – zdravotní důvody 
IV. Staré branky železné půjdou do sběru (L.Sadecký). 
V. Traktůrek H+H dodá fakturu za údržbu hřiště za 2023. 

7. Lyžaři 
I. P. Peřinka informoval o žádosti na podporu na SLČR – zatím čekáme. 
II. Soustředění v Maďarsku – 12 dospělých a 6 dětí – seznámení s kolečkovými lyžemi, regenerace. 

8. Porcování medvěda 
I. Z volných prostředků Sokola bude 75 000,-Kč rozděleno mezi oddíly Lyžařů a Fotbalistů 

9. Multifunkční hřiště 
I. P. Šnajberk aj. Kapinos přebírají po D. Kaslovi.   

10. Dotace 
I. Obdržená od obce v říjnu 85 000,-Kč na provoz a děti. 

11. Fotbal holky/děti 
I. Dotace z FAČR – nová: cca 40 tis., procesuje L. Sadecký. 
II. Nábor – průběžně, kapacita plus minus naplněna, tréninky ok. 
III. Remíza s Duklou Praha, nejsme poslední v tabulce! 

12. Brigády 
I. Termín 14. 10.: opravené ploty, sítě, vysekán plevel kolem hřiště, natřené topení v kabině 

rozhodčích, závěs na síť na balony na chodbě, držák výsledkové tabule. 
II. Zbývá 

i. odvoz zbytku bordelu za buňkou 



 
 

 
ii. pruhy parkoviště (barvu máme), požádat o dosyp asfaltového 

obrusu na obci (P.Šnajberk). 
iii. kabina rozhodčích: dodělat stůl, věšáky, lavice – zajistí fotbalisti 

v průběhu zimy. 
iv. výsledková cedule: opravit anténu (L. Sadecký). 
v. domluvit Bio-popelnici navíc - budeme vyvážet trávu ze sekání hřiště – domluvit u obce (P. 

Šnajberk). 
III. Evidence a nedopracované hodiny: L. Sadecký a V. Douda dodají podklady M. Láskovi, ten připraví 

přehled „hříšníků“ a obešle je se žádostí o zaplacení  částky za neodpracované brigádní hodiny 
kterou odsouhlasila VH. 

13. Noví členové 
I. Hlasování o přijetí nových členů bylo odloženo na příští VV 

i. Lyžaři: P. Gbelec, T. Matějka, T. Lukeš, P. Hudák, M. Ščerba, T. Tlamsová, J. Nová 
s manželem 

ii. Střelci: M. Marunová s manželem 
iii. Otužilci: I. Jarošová 

14. Sponzorský dar 
I. Po ukončení schůze 1.12. byl předložen dokument o možnosti sponzorského daru pro SZ. VV o 

tomto daru nejednal, následovně byl sponzorský dar stažen.  
15. Z minulých VV – do příštího VV 

I. Studna: elektrorevizi máme, nafotíme a pošleme spolu s rozborem ke kolaudaci (P. Šnajberk). 
II. Zajištění objektu (kontejner, šatny): do týdne očekáváme nabídku (M. Láska). 
III. Střecha hospoda: zatýká, potřeba vyřešit – poptat řemeslníky (J. Kapinos). 
IV. Kontejner: zjistit podmínky pojištění věcí uvnitř (M. Láska). 
V. Pozemek podél hřiště 378/11: dar od Kačky Roučkové, Sokol zařídí převod a poplatky (M. Láska). 

16. Poděkování odstoupivšímu předsedovi 
I. Výkonný výbor tímto děkuji Davidovi Kaslovi za veškerou práci, kterou pro Sokol vykonal. 

17. Volba nového předsedy 
I. Novým předsedou VV byl zvolen Lukáš Sadecký 
II. Lukáš Sadecký přijal funkci do nejbližší valné hromady Sokola Zaječice 

18. Jiné 
I. Příští Valná Hromada 

i. VV tímto navrhuje, aby příští valná hromada byla volební, kde bude volen nový výkonný 
výbor. 

ii. VV připraví návrh změn ve stanovách spolku, které bude komunikovat v pozvánce na VH. 
 
Příští schůze VV v Oksfordu ve středu 6. 12. 2023 v 19:30 hodin. Všichni jste zváni.  

Zapsal: Maroš Staruch 


